
Zápisnica a uznesenie z výborovej schôdze KCHF konanej  

19.6.2021  Liptovský Hrádok 

Prítomný: podľa prezenčnej listiny 

  Ján Maruščák, Ján Čurlík, Ľubomír Kmeťo, Marek Sirotný,  Peter Grellneth, Peter Chrúst, 

Tibor Gešvandtner,  

DR:, Ivan Horňáček, Ferdinand Hlinický 

Ospravedlnený: Jozef Ďuriš, Martin Jánošík, Karol Smrek 

Prítomných 7 členov z 9 – výbor je uznášania schopný. 

Program:  

1)  Otvorenie a schválenie programu schôdze výboru KCHF 

2)  Kontrola predchádzajúcich uznesení 

3) Príprava Akcii v roku 2021 

4) Rôzne 

5)  Prijatie uznesení a záver 

 

 

Bod 1 

- Predseda klubu privítal prítomných otvoril schôdzu výboru, prečítal program schôdze 

a poveril písaním zápisnice: M. Sirotný. Overovatelia Ľ. Kmeťo , J. Maruščák. 

 

Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0. 

 

Bod 2 

- Predseda skonštatoval čo nám obdobie a opatrenia v súvislosti s pandémiou COVID 

dovolili, tak úlohy a uznesenia sa priebežne plnili. Niektoré akcie ktoré boli 

naplánované sa zrušili.  

 

Bod 3  

Výbor pre jednal nasledovné body: 

Výbor deleguje na:  

KV v Stráňavách 20.6.2021 (termín akcie bol pozmenený pre nepriaznivé podmienky- COVID) 

nasledovných rozhodcov: 

MVDr. Tibor Želtvay , František Homola 



Špeciálnu výstavu farbiarov Dolný Kubín 14.8.2021 

 Ferdinand Hlinický , František Homola 

Chovný zvod v Hanušovciach n/T  6.6.2021 

 MVDr. Tibor Želtvay, Ferdinand Hlinický 

Chovný zvod Valčianská dolina   16.10.2021 

 MVDr. František Homola, Ferdinand Hlinický 

 

O pohár SPZ - Branislava Baku 7-10.10.2021 

 Hlavný rozhodca : MVDr. Tibor Želtvay 

Fatranský Pohár 14-17.10.2021 

 Hlavný rozhodca : Ing. Peter Grellneth st. 

Pohár Novohradu, Malokarpatský pohár, Spišský pohár – nominácia hlavného rozhodcu ešte 

nie je známa. Hlavného rozhodcu navrhuje organizačný výbor v danej spádovej oblasti ktorá 

organizuje danú akciu. Delegovanie rozhodcov pre dané akcie robí výbor KCHF po návrhu 

hlavného rozhodcu. Výbor má za to, aby aspoň dve nominácie rozhodcov boli v kompetencii 

výboru KCHF (tieto akcie sa konajú pod záštitou KCHF na ktoré prispieva aj finančne, preto by 

mala byť aj v delegovaní rozhodcov súčinnosť medzi organizačným výborom a KCHF -

v zastúpení výboru).  

 

Výbor hlasovaním schválil delegovanie rozhodcov  

Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0 

 

Bod 4 

  Grellneth : žiada členov aby platby uhrádzali hlavne na účet klubu - nie poštovou poukážkou 

vyzval členov o zaslanie potvrdenia o GDPR pre účely klubu KCHF, aktivistov o revidovanie už 

zosnulých členov zo svojho okolia ak ich majú v zozname vo svojej oblasti. 

Hlinický : navrhuje aby sa na bonitácii obmedzil možnosť viacnásobného predvedenia na 

rôznych bonitácii - ponechať možnosť opakovať bonitáciu pri vadách ktoré nie sú vylučujúce. 

Zaviesť kontrolu v systéme. 

- na najbližšom výbore budú prejednané podmienky , pripraví návrh . 

Chrúsť : po úspešne absolvovanej IHF majiteľom skúšaného jedinca poslať fotku 

rozhodcovskej tabulky tomu komu bola nahlásená IHF do chovu. Po úspešne zvládnutej IHF 

je tu ešte možnosť nahlásiť IHF aj elektronicky čo ušetrí čas a sprehľadní nahlasovanie skúšok 

IHF do chovu. (rovnakým spôsobom ako je prihlasovanie na bonitáciu). 

Výbor hlasovaním schválil nahlasovanie IHF  

Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0 



Horňáček : Zvolať schôdzu aktivistov do konca Augusta 2021 a dohodnúť konanie 

Konferencie buď tento rok alebo až začiatkom 2022. pozvánky zasielať mailom 

  v blízkej dobe bude vykonaná kontrola ekonomiky klubu dozornou radou. 

Výbor berie na vedomie. 

Kmeť : Odporúčanie na párenie bude možné  vydávať len jedincom ktorý do 4 generácie 

nebudú mať rovnakého potomka v rodokmeni , ak nebude vhodný jedinec na párenie v SR 

bude hľadať možnosť ísť páriť do zahraničia.  

Výbor hlasovaním schválil postup pri vydávaní odporúčania  

Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0 

 

Výbor: žiadame aby chovatelia riešili vývoz šteniat do zahraničia cez klub aby sme zachovali 

dobré meno a pozíciu KCHF v zahraničí. jedná sa o to aby bola zachovaná možnosť ísť páriť aj 

mimo KCHF. Samotný chovatelia si robia zlé meno keď sa dodatočne vybavuje povolenie pre 

vyvezeného jedinca mimo KCHF. Väčšinou nie je problém vyviesť jedinca aj do zahraničia, 

dajú povolenie na vývoz, len žiadajú aby o tom vedeli. Ak bude aj naďalej pokračovať vývoz 

šteniat bez súhlasov oboch poradcov v daných kluboch bude nám zamietané párenie našich 

jedincov v zahraničí. Preto odporúčame a žiadame chovatelov aby vývoz riešili cez poradcov 

chovu. 

Ak chceme do budúcna udržať na slovensku zdravý chov farbiarov s ohľadom na genetické 

choroby ako sú epilepsia, neplodnosť, Kryptorchizmus, zápaly obličiek, rýchle starnutie a 

pod. je nutné sa zamyslieť nad ďalším smerovaním chovu v klube. nastaviť limity na počet 

šteniat na suku - psa. 

bude riešiť nasledujúca konferencia KCHF. 

Výbor na zasadnutí prijal žiadosti o členstvo v KCHF a zamietol žiadosť o prijatie za člena 

KCHF od Adama Staňo.  

Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0 

         

 

 

 

 



 

Bod 5 

5.3.1- Výbor hlasovaním schválil delegovanie rozhodcov 

Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0. 

5.4.1- Výbor hlasovaním schválil nahlasovanie IHF  

                 Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0 

  5.4.2- Výbor hlasovaním schválil postup pri vydávaní odporúčania  

Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0 

5.4.3- Výbor schvaľuje prijatie nových členov a zamieta jednu žiadosť. 

Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0. 

 

 

 

Dňa: 19.6.2020 Liptovský Hrádok 

         Zapisovateľ            Overovatelia 


